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ورزشورزش

رضازاده در پاراوزنه برداری 

سیدمحمدشروین اسبقیان، رئیس فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولین در حکمی حسین رضازاده را به عنوان سرپرست انجمن 

پاراوزنه برداری این فدراسیون منصوب کرد. در متن این حکم آمده است: »جناب آقای حسین رضازاده، نظر به تعهد، تخصص و 

تجربیات ارزشمند جنابعالی در ورزش قهرمانی، به موجب این حکم به سمت »سرپرست انجمن وزنه برداری جانبازان و معلولین« منصوب 

می شوید. آرزومند است؛ با اتکال به ایزد منان و با بهره گیری از نیروهای متعهد و متخصص در راستای اهداف عالیه نظام مقدس 

جمهوری اسلامی و با نصب العین قرار دادن منویات مقام معظم رهبری در حوزه ورزش در پیشبرد امورات محوله موفق و موید باشید.«

زانوی علیرضا کریمی جراحی شد

علیرضا کریمی، دارنده مدال های نقره و برنز جهان و عضو تیم ملی کشتی آزاد که از ناحیه رباط صلیبی زانوی سمت 

چپ دچار مصدومیت شده بود، صبح دیروز )یکشنبه( در بیمارستان آرمان تحت عمل جراحی قرار گرفت. کیهانی، 

فوق تخصص جراحی زانو درمورد عمل جراحی زانوی پای چپ کریمی گفت: »رباط پای ایشان کاملا پاره بود و تصمیم 

به جایی بود که این عمل جراحی انجام شود. خوشبختانه این عمل به نحو بسیار عالی انجام شد و ان شاءالله که این 

ملی پوش کشورمان سر زمان مقرر به بهبودی کامل برسد. همه چیز به خوبی انجام پذیرفت و ما نیز خوشحالیم.«

سایت »فوتبال نیوز« بلژیک به بهانه 

اتمام قرارداد قرضی کاوه رضایی با 

شارلروا به بررسی این پرسش اساسی 

پرداخته که آیا او در بازگشت به بروژ 

می تواند روند گلزنی هایش در شارلروا را تکرار کند یا دوباره فصل کابوس وارش در این 

باشگاه تکرار خواهد شد. ورود رضایی به فوتبال بلژیک با موفقیت آغاز شد و این مهاجم 

ایرانی توانست خیلی زود با فضای فوتبال اروپا آشنا شده و روند گلزنی هایش را آغاز کند، 

اما انتقالی گران قیمت به بروژ و در ادامه چند مصدومیت پیاپی سبب شد تا نتواند در 

بهترین تیم چند سال اخیر این کشور موفق باشد و مجبور شد برای احیای فوتبالش 

دوباره به شارلروا برگردد.

      صرفه جویی با برگرداندن کاوه

این ســـایت در ابتدای گزارش خود آورده است: »بروژ در این فصل یکه تاز لیگ بلژیک 

بوده و شاید روز جمعه در جلسه تصمیم گیری درباره سرنوشت لیگ آنها به عنوان قهرمان 

فصل معرفی شـــوند. آنها کم کم به فکر تقویت تیم برای فصل آینده هستند و یکی از 

خطوطی که نیاز به نفراتی تازه دارد، خط حمله آنهاست. با این حال وینسنت مانارت، 

مدیر اجرایی باشـــگاه می تواند میلیون ها یورو صرفه جویی کند، چراکه قرارداد قرضی 

کاوه رضایی با شارلروا در پایان فصل به اتمام می رسد و او با فرم ایده آل به ورزشگاه »یان 

بریدل« برمی گردد. سوال این است که آیا او می تواند به گزینه نخست خط  حمله بروژ 

تبدیل شود؟ رضایی نخستین بار سه سال پیش پا به بلژیک گذاشت تا بازی در این لیگ 

را تجربه کند. او خیلی زود توانایی هایش را نشان داد و به یکی از بهترین مهاجمان لیگ 

تبدیل شـــد. 16 گل و 6 پاس گل باعث شد بروژ به سراغ او رفته و با انتقالی 5میلیون 

یورویی این مهاجم ملی پوش ایرانی را به خدمت بگیرد؛ رکوردی در نقل وانتقالات که 

یکی از دلایل آن ترس از محرومیت های پیاپی وسلی موراس، مهاجم برزیلی آن زمان 

تیم بود. رضایی با پیوستن به بروژ بدشانس هم بود و چند آسیب دیدگی از ناحیه زانو و 

مفصل ران که حتی احتمال مصدومیت کمرش را نیز به دنبال داشت باعث شد تا به ندرت 

شانس بازی در ترکیب اصلی را پیدا کند و از فرم مطلوب خود دور بماند. فشار زیادی 

که بابت انتقال پرهزینه روی او بود باعث شد این مهاجم 28ساله نتواند توفیقی در تیم 

جدیدش پیدا کند و تنها در 13مسابقه یک گل زد و پس از آن هم تنها یک پنالتی تیمش 

را گل کرد. با حضور فیلیپ کلمنت روی نیمکت بروژ، اوضاع برای رضایی کمی بهتر 

شد و به نظر می رسید او به شرایط خوب خود بازگشته است. با این حال در پایان فصل 

وقتی ویکتور اوسیمن از شارلروا جدا شد و این تیم به دنبال جانشینی برای مهاجم خود 

بود، پیشنهادی برای انتقال قرضی به رضایی ارائه کرد و مسلما او می توانست گزینه ای 

ایده آل برای این باشگاه باشد. توافقات خیلی زود انجام شد و ظاهرا دو طرف به شدت 

برای این جابه جایی تمایل داشتند.«

      آماری بهتر از مهاجمان کنونی

این سایت در ادامه با اشاره به درخشش رضایی در این فصل می نویسد: »اوضاع برای او 

در تیم سابقش همچون گذشته عالی بود و در عرض حدود یک ماه توانست در 5 بازی 

پیاپی برای تیمش گلزنی کند. او در 22 حضورش در زمین 12 گل زد و آماری بسیار 

خوب در گل کردن موقعیت هایش در بین مهاجمان لیگ داشته است. دیوید اوکرکه، 

مهاجم نیجریه ای بروژ تنها بازیکنی است که در این زمینه آماری نزدیک به رضایی دارد 

و سایر مهاجمان تیم ازجمله امانوئل دنیس، پرسی تائو، سیبه شریورز و چارلز دی کتلار 

همگی ضعیف تر از این دو بازیکن بوده اند. در این شرایط رضایی می تواند با بازگشت 

به بروژ به یکی از مهاجمان اصلی تیم تبدیل شود. البته به شرطی که فرم ایده آل این 

فصل خود را حفظ کند. بروژ در زمستان گذشته برای تقویت خط حمله خود به سراغ 

چند مهاجم رفت و حتی با یک بازیکن کاستاریکایی نیز به توافق رسید، اما این بازیکن 

در تست پزشکی رد شد تا انتقالش منتفی شود. در شرایط کنونی و باتوجه به بحران 

مالی که پس از شـــیوع کرونا به وجود آمده، باشـــگاه بی میل نیست تا به جای صرف 

بودجه ای هنگفت برای خرید بازیکن، یک شـــانس دوباره به رضایی بدهد تا بتواند 

خاطرات بد گذشته را از ذهن هواداران پاک کند. قطعا این ستاره ایرانی شایستگی 

این فرصت را دارد و می تواند این بار به خوبی از آن استفاده کند. قرارداد کنونی رضایی 

تا دو سال دیگر اعتبار دارد و دیگر گزینه ای که بروژ پیش رو دارد، این است که دوباره 

او را به تیم دیگری قرض بدهد و در ژانویه یا تابستان آینده درصورت ادامه درخشش، 

او را با قیمتی مناسب بفروشد.«

کاوهرضاییدرآستانهبازگشتبهبروژ

تکرار کابوس یا ادامه فصل درخشان؟

تکواندوی قهرمانی آسیا روی هوا
با تسنیم،  تکواندو در گفت وگو  تیم ملی  فریبرز عسکری، سرمربی 

تیم ملی تکواندو اظهار داشت:  آغاز تمرینات  درخصوص وضعیت 

»شرایط در حال حاضر برای همه یکسان است و متاسفانه این ویروس 

در سرتاسر دنیا شیوع پیدا کرده و همه کشورها با آن درگیر هستند. در 

این مدت این گونه نبوده که بچه ها اصلا تمرین نداشته باشند و در خانه 

تمریناتی انجام داده اند، اما قطعا این تمرینات با تمرین در اردو متفاوت 

است. با بچه ها در این مدت در ارتباط بودم و آنها فیلم های تمرینی خود 

را برای من ارسال می کردند. به هر حال شرایط در حال حاضر این گونه 

است و همه باید با آن کنار بیایم تا به امید خدا هرچه زودتر شاهد پایان 

این ویروس باشیم.«

وی درخصوص اینکه با توجه به شرایط دنیا و لغو دوباره مسابقات 

قهرمانی آسیا، این مسابقات در سال جاری برگزار خواهد شد، گفت: 

»بعید می دانم در این شرایط شاهد برگزاری مسابقات در 6 ماه نخست 

سال 99 باشیم و درخصوص 6 ماه دوم سال نیز باید ببینیم این مشکل 

برطرف شده است یا نه.«

رضایی: دوپینگ کردم تا از کشتی بروم
کیوان رضایی در گفت وگو با ایسنا، درباره محرومیت چهارساله خود 

از حضور در تمامی میادین کشتی به دلیل دوپینگ، اظهار کرد: »در 

مسابقات مرحله نهایی لیگ برتر کشتی فرنگی که آبان سال گذشته 

در یزد برگزار شد به عمد و با آگاهی کامل مرتکب دوپینگ شدم و هیچ 

اعتراضی هم ندارم. من حدود یک سال ونیم پیش در آذرماه 9۷ بعد از 

کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان می خواستم برای همیشه از کشتی 

خداحافظی کنم و به رشته MMA بروم اما پدر و مادرم، موسایی رئیس 

هیات کشتی فارس، محمد بنا و دیگران همه گفتند این کار را نکن 

چراکه رفتن از کشتی به نفعت نیست و می توانی آینده درخشانی داشته 

باشی. گفتند به حرف بزرگ ترهایت گوش کن، من هم قبول کردم اما 

در آخر نتیجه اش این شد.« وی درباره علت اصلی ارتکاب به دوپینگ، 

گفت: »دلیل اصلی دوپینگم این بود که سه سال در زمان علی اشکانی 

که سرمربی تیم ملی بود، قهرمان کشور شدم اما به هیچ مسابقه ای 

حتی تورنمنت خارجی هم اعزام نشدم. در جام تختی قرار بود هرکسی 

که بهترین نتیجه را بگیرد به مسابقات آسیایی اعزام شود. قادریان که 

مدال دار جهان بود را 6 بر ۴ بردم، ابراهیمی را هم بردم، درست است 

بعد از آن باختم و پنجم شدم اما بهترین نتایج را بین کشتی گیران ایرانی 

گرفتم. کادرفنی تیم ملی من را به اردو هم دعوت نکردند و درمقابل در 

جایی که حق من بود، قادریان را به آسیایی اعزام کردند. اردوی بعد از 

آسیایی من را دعوت کردند، حقم را ندادند و درمجموع حدود سه سال 

در اردوها برای خودم می چرخیدم که همین موضوع باعث شد از کشتی 

دلزده شوم و به فکر حضور در MMA بیفتم.«

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گزارش

بعد از همه گیر شـــدن شـــیوع ویروس کرونا و جان باختن 

تعداد زیادی از مردم سراســـر جهان، غروب پنجم فروردین 

شینزو آبه، نخست وزیر ژاپن در تماسی تلفنی با توماس باخ 

رئیس کمیته بین المللی المپیک  )IOC( به توافق رسیدند تا 

بازی های توکیو را یک سال به تعویق بیندازند؛ اتفاقی که در 

طول برگزاری تاریخ المپیک مدرن بی سابقه بود چراکه این 

بازی ها فقط به خاطر جنگ جهانی لغو شد اما هیچ تعویقی 

در برگزاری بازی ها وجود نداشت.

لغو رقابت های انتخابی المپیک، تهدید کشورهای مختلف 

ازجمله کانادا و اســـترالیا مبنی بر عدم حضور در المپیک و 

نامه نگاری کشورهای مختلف برای تعویق المپیک ازجمله 

ایران، برزیل، اسپانیا و... در نهایت باعث شد مسئولان برگزاری 

به این امر رضایت دهند هرچند این روزها زمزمه هایی مبنی بر 

تعویق دوباره به گوش می رسد.

       تعویق المپیک و ضررهای مالی به IOC و توکیو

رئیـــس کمیته برگزاری بازی های المپیـــک توکیو بارها در 

مصاحبه های مختلف اعلام کرد تمامی ورزشگاه های توکیو 

برای برگزاری این رویداد بزرگ آماده هستند و هیچ برنامه ای 

برای تعویق یا لغو بازی ها نیست، اما به نظر می رسد تهدید 

ویروس کرونا بسیار جدی است به طوری که چند روز بعد از 

تعویق المپیک، نخست وزیر ژاپن در توکیو و چند شهر دیگر 

اعلام شرایط اضطراری کرد.

تعویق المپیک باعث شـــد بحث حامیان مالی و ضررهای 

اقتصادی در ژاپن و همین طور IOC هم مطرح شـــود. ژاپن 

برای برگزاری بازی هـــا 12 میلیارد دلار هزینه کرده و قطعا 

نگهداری اماکن ورزشی به مدت یک سال، هزینه بیشتری را 

می طلبد. ژاپنی ها که برای حضور هواداران و رشد چشمگیر 

توریست  در زمان المپیک حساب ویژه ای باز کرده بودند، از 

این نظر هم متحمل ضرر شدند. توماس باخ، رئیس کمیته 

بین المللی المپیک هم در مصاحبه اخیر خود از ضرر چندصد 

میلیاردی به IOC به خاطر تعویق المپیک خبر داده بود.

       افتخاری: با از دست دادن فصل اسکی 

آسیب ما جدی بود

کشـــورهای مختلف هم به دلیل اختصـــاص بودجه برای 

تمرینات و مســـابقات انتخابی با شـــرایط موجود متوجه 

زیان هایی شده اند. سیدعبدی افتخاری، رئیس فدراسیون 

اســـکی در گفت وگو با »فرهیختـــگان« در این خصوص 

اظهار داشـــت: »فدراســـیون ها شـــرایط متفاوتی دارند. 

فدراســـیون هایی که درگیر المپیک هســـتند هزینه های 

زیادی برای اردوها و تمرینات داشـــتند. تعطیلی اردوها و 

تعویق المپیک باعث هزینه های سنگین در تمام دنیا شد. 

در برخی رشته ها مانند اسکی که فصل را از دست دادیم، 

آسیب جدی تر بود.«

       تغییر در تقویم فدراسیون های جهانی

تعویـــق المپیک توکیو علاوه بر ضربـــه اقتصادی به تمامی 

کشورهای دنیا، باعث شد تقویم فدراسیون های ورزشی هم 

دستخوش تغییر شود. ازجمله این تغییرات می توان به تغییر 

زمان بازی های جهانی، دانشجویان جهان، مسابقات جهانی 

دوومیدانی، روئینگ و... اشاره کرد. فدراسیون اسکی اسفند 

سال گذشته و مردادماه امسال دو رویداد بین المللی داشت 

که لغو شـــد.  با این شـــرایط جدید مطمئنا تغییراتی هم در 

برنامه های کسب سهمیه المپیک ایجاد خواهد شد. در برخی 

رشـــته ها مانند روئینگ، آب های آرام، کشتی، وزنه برداری، 

تکواندو، دوومیدانی و... که با اعلام فدراسیون های جهانی 

مســـابقات انتخابی شان لغو شـــده یا به تعویق افتاده بود، 

برنامه ریزی دوباره ای صورت خواهد گرفت.

       احتمال تعویق دوباره المپیک قوت گرفت

بیش از ســـه ماه از شیوع ویروس کرونا در جهان می گذرد و 

حـــالا حدود 2/3 میلیون نفر در جهان به این ویروس مبتلا 

شده اند. نمونه های مثبت در ژاپن و توکیو به عنوان میزبان 

بازی های المپیک هم دیده شده و این روند در حال افزایش 

است. همین نگرانی ها باعث شده برخی کارشناسان و اساتید 

دانشگاه صحبت هایی را درخصوص عدم برگزاری بازی ها در 

سال 2021 مطرح کنند.

دوی سرایدار، پروفسور بهداشت جهانی دراین باره می گوید: 

»اگر تا سال آینده واکسن را تولید کردیم، فکر می کنم برگزاری 

المپیک واقع بینانه باشد. واکسن تغییردهنده بازی ها خواهد 

بود؛ مشروط بر اینکه موثر، مقرون به صرفه و دردسترس باشد. 

اگر پیشـــرفت علمی نداشته باشیم، در این صورت برگزاری 

بازی های توکیو غیرواقعی است.«

برایان مک کلوزکی، کارشناس امنیت بهداشت جهانی هم 

درباره برگزاری بازی ها در ســـال 2021 اظهار داشت: »زود 

است که بگوییم المپیک در سال 2021 برگزار نمی شود. 15 

ماه به این بازی ها مانده و بیشـــتر کارها برای المپیک انجام 

شده است. واضح است که واکسن نه تنها برای المپیک که 

برای همه ما مفید است اما حتی بدون واکسن فکر می کنم 

اقدامات دیگـــری نیز وجود دارد که ما به آنها می پردازیم تا 

مطمئن شویم می توانیم بازی ها را با خیال راحت اجرا کنیم.«

کارشناســـان درحالی این صحبت ها را مطرح می کنند که 

روزبه روز برتعداد مبتلایان به ویروس کرونا افزوده می شود. تا 

زمانی که این ویروس کنترل نشود این احتمال وجود دارد که 

بازی های المپیک توکیو بازهم به تعویق بیفتد.

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛زیانمالیوتغییردرتقویمفدراسیونهایجهانیادامهدارد؟

برگزاری المپیک 2021 به شرط کشف واکسن کرونا!
افتخاری:باازدستدادنفصلاسکی،آسیبماجدیبود

بهاره محمدی
  روزنامه نگار

مانچینی: زلاتان مثل مسی و رونالدو است

روبرتـو مانچینـی در گفت وگـو بـا شـبکه تلویزیونی »مدیاسِـت« ایتالیا در تمجید 

از سـتاره سـوئدی میـلان گفـت: »از زلاتـان به عنـوان یکـی از بهتریـن مهاجمان 

تمامی ادوار یاد خواهد شد. من او را در سطح لیونل مسی و کریستیانو رونالدو 

می بینم. او هرجا که رفته، قهرمانی در لیگ را تجربه کرده و گل های زیادی هم 

به ثمر رسـانده اسـت.« سـرمربی تیم ملی فوتبال ایتالیا همچنین درباره شـایعه 

احتمال پیوسـتن مسـی به اینتر اظهار داشـت: »اگر ماسیمو موراتی هنوز رئیس 

باشـگاه اینتـر بـود، بـا توجه بـه شـناختی کـه از او دارم، بایـد بگویـم سـعی اش را 

بـرای به خدمـت گرفتـن مسـی می کرد.«  وی همچنین درباره مهاجم برشـا که از 

سـپتامبر2018 به تیم ملی دعوت نشـده اسـت، خاطرنشـان کرد: »اگر بالوتلی 

تنهـا بـه فوتبـال فکـر کنـد و کاری که بایـد را انجام دهد، درهـای تیم ملی به روی 

او و خیلـی از بازیکنـان دیگـر کـه بـه تیـم ملـی دعوت نشـده اند، باز اسـت. ماریو 

هـم ماننـد بازیکنـان دیگـر، کیفیـت لازم را دارد، امـا دعـوت شـدنش به تیم ملی 

بسـتگی به خودش دارد.«

نوکمپ تا زمستان بدون تماشاگر می ماند

خوان خوسپ پایاس، خبرنگار نشریه اسپانیایی »لا وانگوردیا« در یک گزارش اعلام 

کرد بارســـا آماده اســـت تا اطلاعاتی درباره وضعیت نوکمپ منتشر کند. در بدترین 

حالت نوکمپ تا فوریه ســـال2021 به خاطر شیوع کرونا باز نخواهد شد. این خبر 

بسیار بدی برای باشـــگاهی است که نیاز به درآمدزایی دارد. تیم کاتالانی علاوه بر 

پول بلیت بازی ها از طریق توریســـم هم درآمدزایی می کرد. در این سند آمده است 

که بازی های بیشـــتری از این فصل برگزار نخواهد شد و فصل آینده که قرار است از 

ســـپتامبر شروع شود تا فوریه 2021 تماشاگری را در نوکمپ به خود نخواهد دید. 

در خوشبینانه ترین حالت بازی های باقیمانده پشت درهای بسته برگزار خواهد شد 

و فصل با دیدارهای لیگ قهرمانان اروپا به پایان می رسد. فصل جدید که از پانزدهم 

سپتامبر آغاز خواهد شد )براساس برنامه های قبلی( می تواند از پانزدهم نوامبر پذیرای 

هواداران بارسا در نوکمپ باشد. هر اتفاقی که بیفتد، بارسا باید در فصل های آینده 

خسارت مالی ای را که از بسته شدن نوکمپ دیده است، جبران کند. اگر این اتفاق 

رخ ندهد، ازلحاظ اقتصادی با بحران روبه رو خواهد شد.

لوکاکو: به لیگ جزیره برنمی گردم

 روملو لوکاکو، مهاجم بلژیکی اینتر در پاسخ به این سوال که آیا امکان دارد به لیگ 

برتر انگلیس برگردد، گفت: »بعید می دانم چنین اتفاقی رخ دهد، اما واقعیت این 

است که من عاشق دوران بازیگری ام در اورتون بودم.« طرفداران بلژیکی لوکاکو هم 

از او پرســـیدند آیا ممکن است در اقدامی شبیه به وینسنت کمپانی )ستاره سابق 

منچسترسیتی( به کشورش برگردد تا قبل از بازنشستگی مثلا برای یک تیم مانند 

اندرلشت که دوران حرفه ای بازیگری اش را در آن آغاز کرد، توپ بزند، لوکاکو در پاسخ 

گفت: »قطعا دوست دارم این کار را انجام دهم.« مهاجم بلژیکی در پاسخ به این سوال 

که انگیزه بخش ترین صحبت درون تیمی که در تمام دوران بازیگری اش شنیده چه 

زمانی اتفاق افتاده است، به صحبت های کونته بین دو نیمه دربی میلان در ماه فوریه 

اشاره کرد. اینتر در آن بازی نیمه اول را 2 بر صفر باخت، اما در ادامه ۴ گل زد و رقیب 

همشهری اش را شکست داد. لوکاکو گفت: »کونته وقتی که ما 2 بر صفر از میلان 

عقب بودیم، با ما صحبت کرد، اما اصلا دادوفریاد نکرد. به ما گفت باید چه کارهایی 

انجام دهیم، از کجا فضاسازی کنیم و ما هم به دستوراتش خوب عمل کردیم.«

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهاختصاصیآساسپانیاباسفیربارسلونا

ژاوی: به مدیریت بارسا فعلا فکر نمی کنم

سفیر باشگاه بارسلـــونا در قطـــر 

و  البته چندکشور دیگر عربی  و 

آسیای شرق دور همچنین سفیر 

این  جنوبی  آمریکای  در  لالیگا 

روز ها زیر ذره بین رسانه  های اسپانیایی است، چراکه شایعه نزدیک 

شدن او به میز مدیریت باشگاه بیش از پیش بر سر زبان  ها افتاده است.

ژاوی هرناندس، بازیکن و کاپیتان پیشین تیم فوتبال بارسلونا نمی تواند 

نقش مهم خود را در چند خریدوفروش اخیر این تیم انکار کند، او 

همچنین بیش از ۴0 مربی از آکادمی لاماسیا را به هزینه قطر به مربی 

پروازی تبدیل کرده و بیش از 200 نوجوان و جوان آسیایی و بیشتر قطری 

را با هزینه این کشور و البته سودآوری رویایی برای باشگاه بارسلونا به 

لاماسیا منتقل کرده است.

آس اسپانیا به عنوان سوال اول از او درباره رسوایی  های مالی اخیر در 

بارسلونا می پرسد و ژاوی می گوید: »این مساله البته هرگز ثابت نشده و 

مقامات باشگاه باید در این خصوص پاسخ بدهند. از این دست مشکلات 

برای هر باشگاه بزرگی پیش می آید، اما تاثیری در روند اصلی نخواهد 

داشت. امیدوارم این موضوع هرچه زودتر حل شود و رسانه  ها بیش از 

این به شایعات دامن نزنند.«

ژاوی در واکنش به این سوال که چرا مسی درخصوص تمدید قرارداد 

خود شفاف سازی نمی کند، گفت: »هرسال وقتی فصل نقل وانتقالات 

فرامی رسد ماجرا  های مسی هم شروع می شود. من به او حق می دهم، 

چراکه دیگر از این اوضاع خسته شده و واقعا این موضوع به سرگرمی 

مطبوعات تبدیل شده است. اکنون هم که فوتبال تعطیل شده، ماجرا های 

مسی و بارسلونا دوباره تیتر یک رسانه  هاست. مسی در بارسلونا بازنشسته 

خواهد شد، اگر عاقل باشد. البته می دانم که او دوست خوب و عاقل من 

است. او حق دارد از باشگاه انتظاراتی داشته باشد و امیدوارم در این 

خصوص نیز هرچه سریع تر مشکلاتش حل شود.«

ژاوی در پاسخ به سوالی درخصوص شایعه مدیریت او در بارسلونا گفت: 

»من اکنون هم یک مدیر هستم و همزمان یک مربی و البته همچنان یک 

بازیکن، اما اگر منظورتان مدیرعاملی 

باشگاه بارسلوناست، باید بگویم فعلا 

در برنامه من نیست و 

به تجربه اندوزی بیشتر 

از این نیاز دارم.

برای چـنــیــن 

تصــمیم بزرگی 

عجله ای ندارم، ترجیح 

مـــــی دهـــــم 

در کمــــــــــال 

آرامـــــــــــش و در 

ســــال  هـای آتی به 

ایــــــــن موضـــــوع 

فکر کنم.«

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم


